



金朝陽中心二期 Midtown 餐飲優惠 Soundwill Plaza II Midtown dining offers

條款及細則：

1. 此優惠期由即日起至 2026 年 12 月 31 日。
2. 此優惠只適用於 3 香港客戶。
3. 此電子餐飲禮券不可兌換現金及不設退換，亦不可與任何其他推廣優惠同時使用。
4. 此電子餐飲禮券需於指定日期前使用，逾期無效。任何逾期、未經兌換或未經使用的電子餐飲禮券恕不延期。
5. 客戶需須依照 Soundwill Club App 指示兌換電子餐飲禮券，並於店內結帳前出示電子禮券。
6. 客戶需於指定商戶消費滿 HK\$600 或以上方可使用此電子禮券，每次消費只可使用電子禮券 1 張。
7. 此電子餐飲禮券可於以下指定商戶使用：Midtown – 三田製麵所、牛品台式火鍋、大戶屋、肉佐、伽倻、鉢膳、去滾、紅粧蜀語、101 Grill Bar + Hotpot 及 Arcadia。
8. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
9. 本公司保留隨時修改此優惠之條款及細則以及終止優惠的權利，而不作另行通知。
10. 如有任何爭議，本公司及 Soundwill Club 保留最終決定權。

Terms and conditions:

1. This offer is valid from now until 31 December 2026.
2. This offer is exclusively available to 3 Hong Kong customers only.
3. This offer cannot be exchanged for cash and cannot be used in conjunction with any other promotions.
4. The e-dining voucher must be used before the specified expiry date and will become invalid after that date. Any expired, unredeemed or unused vouchers will not be extended.
5. Customers must redeem the e-dining voucher through the Soundwill Club App as instructed and present it before making payment at the store.
6. Customers must spend HK\$600 or more at designated merchants to use this e-dining voucher. Only one e-dining voucher can be used per transaction.
7. The dining e-voucher can be used at the following designated merchants: Midtown - Mita-Seimen, Beef Bang Taiwanese Hot Pot, Ootoya, Nikusa, Kaya Korean Restaurant, Yuk Cuisine, A Smoking Affair, Sichuan Rouge, 101 Grill Bar + Hotpot and Arcadia.



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員

8. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is not the provider or supplier of this offer and shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
9. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the offer at any time without prior notice or reason.
10. In case of disputes arising from this offer, the decision of the Company and Soundwill Club shall be final and conclusive.